
Poštovani članovi kluba! 

Prije svega bi Vas sve skupa još jednom pozdravio od strane odbora za druženja. Na 
vaše veselje i mi ćemo iznijeti par interesantnih podataka vezano uz naš rad u prošloj 
godini. Kao što znate odbor nije  postojao kroz cijelu prošlu godinu, no danas mogu 
sa ponosom reći da je na 2. Sastanku članova održanog 27.08.2008. donijeta odluka 
o osnivanju Odbora za klupska i druga druženja. Odluka o imenovanju članova 
donešena je 02.10.2008. od strane Predsjedništva u kojoj slijedi:  
 
Sukladno članku 4. stavke 2, Odluke o osnivanju Odbora imenuje se: 
 
1) DALIBOR LONČAR – Predsjednik Odbora za klupska i druga druženja 
2) NEVEN KUHARIĆ – Zamjenik Predsjednika Odbora za klupska i druga druženja 
3) GORDAN ČEAK - Zamjenik Predsjednika Odbora za klupska i druga druženja 
4) STJEPAN JAKOPČIĆ – Član Odbora za klupska i druga druženja 
5) GORDAN JELAČA - Član Odbora za klupska i druga druženja 
 
 
 Ovako je to zvučalo službeno, no neformalno, vaše klupske kolege poznatiji pod 
Kuki, Gogoc, Humko, Afe i Dado dobili su zadatak da na vrijeme i sa voljom budete 
svi obaviješteni o događanjima važnim za promoviranje i dobrobit našeg kluba.  

Nadalje, malo bi Vam približio način djelovanja unutar odbora jer smatram da 
nije nikakva tajna. Dogovorom smo podijelili imena članova svakome od odboraša 
kako bi mogli pratiti i i raspodijeliti obaveze obavješčivanja. Svatko od odboraša 
dužan je u dogovorenom roku iskomunicirati članove za koje je zadužen i  unaprijed 
određenom roku obavijestiti  osobe zadužene za organizaciju događaja. Većinom je 
nakon obavijesti o odazivu dvosmjerna komunikacija između odboraša i članova 
predsjedništva koji na temelju odaziva boduju i vode zapisnik o prisustvu. Kao što 
vidite nema šale sa odborašima i kada primite poziv od bilo koga od nas molim da 
stojite u stavu pozor ☺. Malo šale naravno. No da bi se shvatila ozbiljnost 
poduzimanja koraka od strane odbora možete si zamisliti samo da morate nazvati 
30-ak ljudi i dok svakome prenesete informaciju i da je idealno da su svi u tom trenu 
dostupni, vjerujte da bi na to izgubili više od pola dana.  

Da ne duljim detaljima oko obavijesti, odgovorni smo i za određivanje puta 
kretanja i mjesta okupljanja članova kod organiziranih odlazaka na 
druženja/natjecanja kako bi članovima omogućili jednostavniji, a nadamo se i 
sigurniji dolazak na zadane lokacije. Ovakav način organiziranja ste imali priliku 
vidjeti kod jedne nesvakidašnje akcije za off road klubove. Za tu akciju mogu s 
ponosom reći da je pokazatelj kakvi smo ustvari, a ujedno rušitelj o predrasudama za 
ljude koji jurcaju okolo u blatnjavim autima. Riječ je o Humanitarnoj akciji na koju 
možemo biti ponosni što je odrađena, a gdje su naši članovi prikupljanjem sredstava 
usrećili jednu obitelj koja se stvarno teško nosi sa svim nedaćama u ovim vremenima. 
Nadam se da će i u planovima za 2009. g. uz sve obaveze koje nas očekuju u 
pripremama za utrku i kasnija natjecanja biti, i mora biti vremena za ovakve akcije. 

Pošto je kao što sam ranije naveo sam odbor počeo sa aktivnostima takoreći 
krajem godine vjerujem da smo ipak ostavili neki dojam na članove sa svojim 



pozivima i obavijestima o događanjima. Želio bi u ovoj godini još više poboljšati tu 
komunikaciju između odbora i članova. Molim cijenjene članove da se naše 
djelovanje shvati ozbiljno i da odgovore prema nama uputite iskreno jer na temelju 
njih organiziramo i u krajnjem dijelu predjedništvo rezultira uspješnim raspolaganjem 
svojih obaveza unutar kluba, te tim omogućava bolju prezentaciju na OFF Road 
sceni. Nemojte shvatiti ovu rečenicu kao kritiku već kao želju za međusobno boljom 
komunikacijom i pripadnost našem klubu.  

Sa ovom skupštinom još je jedna obaveza odbora ispunjena, a rezultirala je 
današnjim prisustvom svih nas i mogu reći da je uspješno obavljena. Sve u svemu, 
velika mi je čast biti na mjestu predsjednika ovakvog odbora. Pohvaljujem sve svoje 
odboraše jer uredno i na vrijeme dostavljaju u detalj sve traženo od mene, kao i 
njihovu dostupnost u svakom trenu.  

Htio bi se zahvaliti svima na odazivu i opet onima koji nisu mogli doći 
zahvaljujem na odgovoru. Nekad je i negativan odgovor, ako je iskren više cijenjen 
nego onaj kada možemo računati na njega, a od njega ni traga....  

Eto toliko od odbora za druženja, želim Vam ugodan ostatak večeri uz 
prigodnu gozbu. 

Hvala! 

dado 

 

 


